
 
 
 

   
Afdeling West Maas en Waal 
 
 
Beneden Leeuwen, 20 Mei 2020 
 
 
 
Geacht CDA lid, 
 
Zoals besloten op 18 december 2019 tijdens de ALV in Boven Leeuwen is er een loskoppeling van de 
beide afdelingen (West Maas en Waal en Druten) overeengekomen. Hierbij waren veel betrokken West 
Maas en Waal leden aanwezig om deze stap te ondersteunen. 
 
We kunnen ons zo voorstellen dat onze leden zich afvragen, wat er na dat besluit allemaal gebeurd is met 
in het achterhoofd dat we in een compleet andere wereld zijn gekomen de laatste 2 maanden. 
 
De voor beide CDA-afdelingen geplande ALV van 21 april 2020, alwaar de splitsing officieel bekrachtigd 
dient te worden, ging niet door echter intussen hebben we een enthousiast interim bestuur gevormd die 
zich met plezier aan u voorstelt. Tevens is er een nieuwe enthousiaste fractievolger benoemd die we ook 
met plezier meenemen in dit bericht; 
 

Functie Naam Email  

Voorzitter Wim Jagtenberg w.jagtenberg@gmail.com  

Vice voorzitter Thomas Steenkamp jr. thomassteenkamp@hotmail.nl  

Secretaris; Lambert Romijnders lambertromijnders@planet.nl 

Penningmeester Harry Verploegen harry.verploegen@live.nl  

Bestuurslid Max Beijer m.beijer3@hotmail.nl  

  
Raadslid Frans van Gelder fransvangelder@kpnmail.nl  

Fractievolger Riky Schellekens rikyschellekens@hotmail.com  

Fractievolger Vince van Ooijen vincevanooijen@hotmail.com  

 
 
Intussen hebben we als interim bestuur niet stil gezeten en hebben intussen m.b.v. de opbrengst uit de 
leden raadpleging verschillende commissies gevormd t.a.v. de 3 besproken thema’s; 
 

1. Zichtbaarheid CDA binnen de samenleving en hoe gaan we daar de komende 2 jaren tot aan 
de verkiezingen inhoud aan geven. 

2. Proces van totstandkoming van het CDA verkiezingsprogramma 
3. Profielschetsen van de beoogde CDA-gemeenteraadsleden. 

 
Voor alle 3 de thema’s zijn nu plannen gemaakt en deze worden nu verder uitgewerkt. 
Als interim bestuur vinden we het verstandig en fijn om de leden opnieuw te betrekken bij onze voortgang 
en zullen jullie daarom na elke bestuursvergadering de notulen doen toekomen.  
Indien u de notulen niet wenst te ontvangen dan is het fijn om dit de secretaris Lambert Romijnders te 
laten weten. Ook voor vragen en of opmerkingen kunt u dit zelfde kanaal bevaren. 
 

 



 
 
 
 
 
 
Uiteraard zijn leden die zich willen inzetten voor commissies functies van harte welkom en kunnen zich 
aanmelden bij de secretaris. We hebben duidelijk de intentie om er een mooie periode van te maken en 
hopen dat we allemaal gezond blijven in deze veranderde wereld.  
 
Een nieuwe ALV wordt gepland als de situatie in NL dit weer toelaat. Voor die leden die we nog niet 
kunnen bereiken via e-mail is er voor gekozen de informatie in uw brievenbus te stoppen. Het zou fijn zijn 
als uw emailadres doorgegeven kan worden aan onze secretaris. 
 
Probeer gezond te blijven en we horen graag van u. 
 
 
Met vriendelijke groet 
Namens het interim bestuur, 
 
Wim Jagtenberg 


